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2021Z17052 

Vragen van het lid Koerhuis (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over de beantwoording op de schriftelijke vragen over 
het bericht dat het metropakket MRA een serieuze optie is voor financiering uit 
Nationaal Groeifonds (ingezonden 4 oktober 2021). 

Vraag 1
Herinnert u zich uw antwoorden op de schriftelijke vragen over het bericht 
dat het metropakket MRA een serieuze optie is voor financiering uit Nationaal 
Groeifonds?1 

Vraag 2
Klopt het dat de te ontwikkelen woningbouw in Haven-Stad lijkt op de 
ontwikkelde woningbouw op Zeeburg en IJburg? 

Vraag 3
Kunt u het gemiddelde verschil in grondopbrengt geven binnen het Amster-
damse woonbeleid tussen een sociale huurwoning en een koopwoning van 
eenzelfde gemiddelde oppervlakte van de verschillende grote woningbouw-
projecten op Zeeburg en IJburg? 

Vraag 4
Uitgaande van de grondopbrengt op Zeeburg en IJburg, hoeveel meer 
grondopbrengsten zouden er zijn voor het Amsterdamse deel van de 73.000 
geplande te realiseren woningen in Haven-Stad als het percentage sociale 
woningbouw 10% lager zou zijn, en het percentage koop 10% hoger zou zijn? 

Vraag 5
Klopt het dat de uit te graven havenbekken in de Houtrakpolder lijkt op de 
uitgegraven havenbekken voor de Afrikahaven, Zanzibarhaven en Mauritsha-
ven? 

Vraag 6
Hoeveel heeft het uitgraven van de extra havenbekken en de bijbehorende 
infrastructuur en voorzieningen voor de Afrikahaven, Zanzibarhaven en 
Mauritshaven gekost?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2020–2021, nr. 3084
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